Ministry of Municipality & Environment Financial Affairs Department Rental Disputes Settlements Committees Office

| Rental Disputes Settlement | s Committees Offic |
|----------------------------|--------------------|
| Date: | |
| Application No.: | |



| وزارة البلديــة والبيئــة |
|-------------------------------------|
| إدارة الشــــؤون الماليــــة |
| مكتب مقرلجان فض المنازعات الإيجارية |
| التاريخ: |
| رقم الطلب: |

Issue date: 2/2016 Form No.: F-FAD-04 Issue No. : 01

| Deposit Record No. () | محضر إيداع رقم () |
|---|--|
| On corresponding/, at the office of Rental Disputes Settlements Committees Office and in our presence as an Office Head, Mr, ofnationality, holding ID No | انه في يومالموافق/، وبمقر مكتب لجان فض المنازعات الإيجارية وفي حضورنا نحن رئيس مكتب مقر لجان فض المنازعات الإيجارية حضر أمامنا السيد/ جنسيته |
| his address is, and in his capacity as; has requested to depositQrs. in favor of Mr, holding | وعنوانهوصفتهربال قطري وطلب إيداع مبلغللله وطلب إيداع مبلغللله وطلب إيداع مبلغ |
| nationality, and his address is and in his capacity as The amount is paid due to | جنسيتهوعنوانه وصفته |
| property's rent No located at (area) for the period/ up to/ | وذلك وفاءً لأجرة العقار رقمالكائنعن المدة من/ إلى/ |
| The depositor affirm unconditional disbursement, without any stipulation; as follows: Therefore, the amount has been accepted and deposited at | وصرح بصرف المبلغ للمودع له دون قيد أو شرط أو اشترط لصرفه للمودع له ما يلي : ———————————————————————————————————— |
| committee's safeagainst receipt No | بالإيصال رقم |
| dated/ and was registered at receipt book No of the year A copy of the earlier was given to depositor and a deposit file was opened where the original receipt and deposit record were filed. | المؤرخ/ وقيد بدفتر الودائع برقم لسنة وسلمت صورة منه للمودع وتم فتح ملف خاص للوديعة أودع به أصل الإيصال ومحضر الإيداع. |
| The official record was closed on its time and date | وأقفل المحضر بعد إثبات ما تقدم في ساعته وتاريخه |
| Depositor name | اسم المودع |
| Signature | التوقيع |
| Head of Rental Disputes | رئیس مکتب مقر لجان فض |